
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 12. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 418
Kan ministeren redegøre for, hvorfor ministeriet hverken har anvendt bestandstal eller 
tælledagstal i beregningerne af de tekniske kapaciteter, der fremgår af svar BUU L 157 - 
spm. nr. 136, og hvorfor tilgangstal er valgt fremfor hhv. bestandstal og tælledagstal?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Britt Bager (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 20. september 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Britt.Bager@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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